



興大人文學報

Chung Hsing Journal of the Humanities

投稿授權聲明暨個資提供同意書

本人_____姓名茲將_____論文名稱稿件乙篇投稿於 貴刊。本稿件內容未曾以任何文字形式發表或出版，特此聲明。如有聲明不實，而致貴刊違反著作權法或引起版權糾紛，本人願意負一切法律責任。

若經審查通過，茲同意授權國立中興大學文學院「興大人文學報編輯委員會」將本人著作同步刊登於文本、網站及有簽約收錄《興大人文學報》之資料庫業者，進行數位化典藏、重製、透過網路公開傳輸、授權用戶下載、列印等行為。此致

國立中興大學文學院

立同意書人： 親筆簽名蓋章

身份證字號：

連絡電話：

地 址：

電子 郵 件：

中華民國 年 月 日

◎◎◎請列印、填寫，並親筆簽名、加蓋私章後擲寄

臺中市40227南區興大路145號 國立中興大學文學院 「興大人文學報編輯委員會」

電話：04-22840316；或傳真：04-22856117本表下載：<http://www.cla.nchu.edu.tw/index.asp?url=41&cno=12>

☆依據中華民國「個人資料保護法」與相關法令之規範及國立中興大學「隱私權政策聲明」，本人同意將以上個人資料提供國立中興大學文學院《興大人文學報》編輯委員會因業務需要等特定目的之蒐集、處理及利用。

當事人簽名_____ (請親簽) _____ 年 月 日



興大人文學報

Chung Hsing Journal of the Humanities

Submission Authorization Statement

Release of Personal Information Agreement

I, _____, Author's name would like to submit the manuscript _____ article title to *Chung Hsing Journal of the Humanities*. The author declares that the manuscript has not been published. If false statement may cause the journal a violation of copyright law or copyright disputes, I am willing to bear all the legal responsibilities.

If accepted for publication, I authorize National Chung Hsing University, College of Liberal Arts, *Chung Hsing Journal of the Humanities* to publish my article in the journal, on the website and in the database industry (which is contracted with National Chung Hsing University), in the digital collection, public transmission over the network, and authorize users to download, print, etc.

To National Chung Hsing University, College of Liberal Arts

Signature:

ID number (Passport number):

Telephone number:

Address:

E-mail:

Date: / /

©Please print, fill in and sign the statement before delivery.

College of Liberal Arts National Chung Hsing University

The Editorial Committee of Chung Hsing Journal of the Humanities

145 Xingda Rd., South Dist., Taichung City 40227, Taiwan, R.O.C.

TEL : 886-4-22840316 ; FAX : 886-4-22856117

According to *the Personal Information Protection Act of the Republic of China* and *the Privacy Policy of National Chung Hsing University*, I agree to provide my personal data as required by the Editorial Committee of Chung Hsing Journal of the Humanities, College of Liberal Arts of National Chung Hsing University.

Signature : _____ date : / /